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ORSZÁGGYÚ LESI KÉPVISELŐ

Írásbeli választiaé	 ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyülésről szóló 2012 . év i
)(XXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (I) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani dr.
Fazekas Sándor földmüvelésügyi miniszterhez

„Valóban »alvállalkozásban” végzett tűzszerészeti tevékenységet a Magyar Honvédség a
Hortobágyon? "

címmel, amelyre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr !

A szakmai körökben terjedő információk és sajtóhírek szerint a Hortobágyi Nemzeti Park
területén található egykori bombázó l őtér tűzszerészeti mentesítésére egy magáncéggel kötöttek
szerződést . Az információk alapján azonban a cég lényegében csak a robbanótestek helyzeténe k
meghatározását végezte el, míg azok megsemmisítésér ő l mintegy alvállalkozóként az MI-1 I .
Honvéd Tűzszerész és Hadihajós Ezred gondoskodott . E tevékenység ellátása közben
következett be július 1-én a négy katona halálát okozó tragédia .

Az egykori bombázó lőtér tűzszerészeti mentesítésével összefüggésben az alábbi kérdéseket
intézzük Miniszter Úrhoz :

• A Hortobágyi Nemzeti Park Igazgatósága valóban egy magáncéggel kötött szerződést
az egykori bombázólőtér lőszermentesítési feladatainak ellátására? Ha igen, kérjük,
tájékoztasson, mely gazdasági társasággal kötöttek szerződést, és az mekkora összegért
vállalta a terület mentesítését !

• Ha vállalkozási szerződés alapján valóban egy magáncég végezte a mentesítést, akko r
miért volt szükség a Magyar Honvédség tűzszerész alakulatának közreműködésére?
Pontosan milyen feladatokat végzett el a bombázó l őtér területén a gazdasági társaság
és a Magyar Honvédség ?

• A mentesítési feladattal megbízott gazdasági társaság mekkora összeget fizetett a
Magyar Honvédségnek a közremüködésért? Kérjük, tájékoztasson, hogy 2013-ban,
2014-ben, 2015-ben és 2016 első félévében a Magyar Honvédség mekkora összege t
kapott ezen együttműködés keretében?



Mikor és ki írta alá a Magyar Honvédség mentesítési munkákban történ ő
közreműködéséről szóló szerződést?

• Tudomása szerint mekkora mennyiségű robbanóanyag megsemmisítését végezte el a
bombázó lőtér területén az MH 1 . Honvéd Tűzszerész és Hadihajós Ezred? Kérjük, hogy
az adatokat 2013-2015 évek vonatkozásában éves bontásban, illetve 2016 els ő félévére
vonatkozóan bocsássa rendelkezésünkre !

Budapest, 2016. július 5 .
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országgyű lési képviselő
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